

Ref. No.: 2020/03/KG/AR/82

17 March 2020

Chief Executive Officer
Boursa Kuwait
State of Kuwait

السيد الفاضل/ الرئيس التنفيذي لبورصة الكويت المحترم
بورصة الكويت
دولة الكويت

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،،،

**Subject: Suspension of Ahli United Bank B.S.C.
("AUB") Shares**

**الموضوع: تعليق تداول أسهم البنك الأهلي المتحد ش.م.ب.
("الأهلي المتحد")**

With reference to the Kuwait Finance House K.S.C.P. ("KFH") voluntary conditional offer to acquire 100% of the issued and paid up ordinary shares of AUB (the "Offer"), AUB hereby notifies the market that trading in AUB shares listed on the Bahrain Bourse and Boursa Kuwait will be suspended with effect on and from 23 March 2020 until the earlier of: (i) the date on which the Offer is discontinued due to failure in declaring it unconditional as to the Acceptances; (ii) the date on which the Offer is discontinued due to failure in declaring it unconditional in all respects; or (iii) the Effective Date as defined in the KFH Offer Document, in any case as notified by us to the markets.

بالإشارة إلى العرض الطوعي المشروط المقدم من قبل بيت التمويل الكويتي ش.م.ك.ع. ("بيتك") للاستحواذ على 100% من أسهم الأهلي المتحد العادية الصادرة والمدفوعة ("العرض")، يخاطر الأهلي المتحد بموجبه السوق بأنه سيتم تعليق التداول بأسهم الأهلي المتحد المدرجة في بورصة البحرين وبورصة الكويت وذلك اعتباراً من 23 مارس 2020م، حتى التاريخ الأقرب لأي من: (1) تاريخ وقف العرض بسبب التعذر عن إعلانه غير مشروط من ناحية القبول، أو (2) تاريخ وقف العرض بسبب التعذر عن إعلانه غير مشروط من كافة النواحي أو (3) تاريخ النفاذ، كما هو معرف في مستند العرض الصادر عن بيتك، وعليه سيقوم الأهلي المتحد بإخطار المساهمين بذلك.

The suspension is pursuant to the timetable as set out in the KFH Offer Document, as approved by the Central Bank of Bahrain ("CBB"), and published by KFH on 25 February 2020 and the suspension requirement applicable to the acquisition transaction.

يتم تعليق التداول وفقاً للجدول الزمني كما هو مبين في مستند العرض الصادر عن بيتك، والذي تمت الموافقة عليه من قبل مصرف البحرين المركزي ("المصرف") وتم نشره من قبل بيتك بتاريخ 25 فبراير 2020م، ومتطلبات تعليق التداول المطبقة في إطار عملية الاستحواذ.

Yours sincerely,

تفضلوا بقبول جزيل الشكر والامتنان.

K. H. Gale
Keith Gale

DGCEO – Risk, Legal and Compliance

Andre Roos

Group Head of Legal and Corporate Affairs

Ahli United Bank (B.S.C.)

Head Office:

Bldg. 2495 Road 2832 Al Seef District 428

P.O. Box 2424, Manama, Kingdom of Bahrain

Telephone: (+973) 17 585 858

Facsimile : (+973) 17 580 569

info@ahliunited.com

Incorporated with the Limited Liability by Decree from HH The Amir of State of Bahrain.

Commercial Registration Number 46348

"Licensed as a conventional retail bank by the CBB"

البنك الأهلي المتحد (ش.م.ب.)

المكتب الرئيسي:

مبنى ٢٤٩٥ طريق ٢٨٣٢ ضاحية السيف ٤٢٨

ص. ب : ٢٤٢٤، المنامة، مملكة البحرين

هاتف : ١٧٥٨٥٨٥٨ (+٩٧٣)

فاكس : ١٧٥٨٠٥٦٩ (+٩٧٣)

info@ahliunited.com

تأسس بموجب مرسوم أميري من صاحب السمو أمير دولة البحرين بضمحل محدود.

رقم السجل التجاري: ٤٦٣٤٨

"مُرخص كمصرف تقليدي قطاع إئتمنة من قبل مصرف البحرين المركزي"